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Από το υπ’ αριθ. 17/2003 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 559/2003 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Απόρριψη αιτήματος Α.Σ. TAEKWONDO 
«Η ΠΥΓΜΗ» για έκτακτη οικονομική 
ενίσχυσή του. 

 
       Σήμερα 15 Σεπτεμβρίου του έτους 2003 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 11-9-2003 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα 29 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Ι. Καλαϊτζίδης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Σ. Κρομμύδας  
3. Β. Γιαννουλάκης    
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ν. Κεχαγιόγλου    
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη    
7. Ε. Γουναράς   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ι. Ακριβόπουλος   Πάρεδροι 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Π. Ποταμόπουλος 

10. Θ.  Σιδηρόπουλος   Π. Πιτούλιας 
11. Γ. Τροχόπουλος   Γ. Μανακούλης 
12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά    
13. Μ. Σακαλής    
14. Χ. Φουρνιάδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση προ ημερησίας 

διάταξης αποχώρησε ο κ. Δ. Ταχματζίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 556/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Χ. Γεωργιάδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 557/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης.  
4) Κατά    τη    συζήτηση  της   υπ’  αριθ. 559/2003 

15. Χ. Ντόβας 
16. Β. Ρήσσου 
17. Κ. Χιονίδης 
18. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
19. Ι. Κουρουζίδης 
20. Μ. Γαβρίδης 
21. Δ. Δάσκαλος απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Ντόβας, Μ. 

Γαβρίδης. 22. Α. Δελαβερίδης 
23. Γ. Μιχαηλίδης 
24. Δ. Ταχματζίδης 
25. Σ. Μηλιόπουλος 
26. Α. Παπαστεργίου 
27. Κ. Πουλασουχίδης 
28. Η. Σοφιανίδης 
29. Γ. Ορφανίδης 

 
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 3ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 21-7-2003 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου οικονομικών Βασιλείου Γιαννουλάκη, που έχει ως εξής: 

Με την από 14/7/03 επιστολή του ο ΣΥΛΛΟΓΟΣ TAEKWONDO ΠΥΓΜΗ 
μας ενημερώνει ότι θα συμμετάσχει στο Βαλκανικό Πρωτάθλημα Taek Won Do στην 
Τουρκία και ζητά από τον Δήμο μας έκτακτη οικονομική ενίσχυση για την κάλυψη 
μέρους του κόστους συμμετοχής του στους παραπάνω αγώνες.  
 Σύμφωνα με τις διατάξεις της παραγράφου 3 του  άρθρου 262 του Π.Δ. 
410/95 (Δ.Κ.Κ.) που αναφέρει ότι ΄΄ Με απόφαση του Δημοτικού ή Κοινοτικού 
συμβουλίου είναι δυνατή η παροχή χρηματικών επιχορηγήσεων σε αθλητικούς και 
πολιτιστικούς συλλόγους, που έχουν την έδρα τους στο Δήμο ή την Κοινότητα. Η 
απόφαση λαμβάνεται εφ’ όσον η οικονομική κατάσταση του Δήμου ή της Κοινότητας 
το επιτρέπει και έχει εγγραφεί πίστωση στον προϋπολογισμό για το σκοπό αυτό, που 
σε καμιά περίπτωση δεν μπορεί να υπερβαίνει το ένα εκατοστό (1/100) των τακτικών 
εσόδων του΄΄. 
 Στον προϋπολογισμό του Δήμου τρέχοντος έτους και στον Κ.Α. 212.5 
΄΄Προαιρετικές Επιχορηγήσεις σε Αθλητικούς Οργανισμούς και Σωματεία΄΄ υπάρχει 
γραμμένη σχετική πίστωση ύψους  € 110.000,00,  με σημερινό μηδενικό υπόλοιπο .  

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει ή όχι για την έκτακτη οικονομική ενίσχυση του ΣΥΛΛΟΓΟΥ 
TAEKWONDO ΠΥΓΜΗ για την κάλυψη μέρους του κόστους συμμετοχής του στο 
Βαλκανικό Πρωτάθλημα Taek Won Do στην Τουρκία . 
 Επίσης έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 3-9-2003 εισήγηση της 
επιτροπής Διεθνών και Δημοσίων Σχέσεων του Δ.Σ. με την οποία αυτή εισηγείται να 
μην εγκριθεί η έκτακτη οικονομική ενίσχυση στον Α.Σ. TAEKWONDO «Η 
ΠΥΓΜΗ»για τη συμμετοχή του στο Βαλκανικό Πρωτάθλημα. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Δημούλα:Η επιτροπή εισηγείται τη μη επιχορήγηση του συλλόγου διότι 
πρόκειται για ιδιωτικό σύλλογο αλλά και γιατί δεν υπάρχει  πίστωση στον Κ.Α.  
 Ουσουλτζόγλου:Σε άλλες περιπτώσεις δώσαμε χρήματα από άλλους Κ.Α . 
Επειδή πρόκειται και για Βαλκανικούς αγώνες, το ψάξατε εάν μπορεί να ενισχυθεί 
από άλλους Κ.Α; 
 Δήμαρχος :Δίνουμε από άλλους Κ.Α. όταν ο Δήμαρχος συνδιοργανώνει 
αγώνες,  συμπόσια αλλά και εκδηλώσεις από συλλόγους. Ο συγκεκριμένος Κ.Α. έχει 
εξαντληθεί. Εάν κάνει κάποια εκδήλωση εδώ και είμαστε συνδιοργανωτές θα 
σκεφτούμε τότε να δώσουμε. 
 Πουλασουχίδης :Φτάσαμε ν’ αντιμετωπίζουμε τις συνέπειες του «δώστα 
όλα». Μέχρι τώρα έλεγε ο Δήμαρχος θα δώσουμε δύο δόσεις και θ’ αφήσουμε ένα 
υπόλοιπο. Αλλά μέχρι τώρα δώσε στον έναν, δώσε στον άλλο σύλλογο φθάσαμε σε 
αδιέξοδο. Δυστυχώς δεύτερη δόση δε βλέπουμε. Έχει εξεταστεί το ενδεχόμενο 
ενίσχυση του Κ.Α; 
 Πρέπει να ενισχυθεί το σωματείο για τη συγκεκριμένη δραστηριότητα. Σε 
προηγούμενο αίτημά του ενίσχυσης για αγορά λεωφορείου ήμουν αντίθετος, εδώ 
όμως πρόκειται για βαλκανική διοργάνωση. Τον τρόπο ενίσχυσης οφείλουμε να τον 
βρούμε. 
 Ουσουλτζόγλου:Θα τοποθετηθώ και για το επόμενο θέμα. Δεν γνωρίζω εάν 
έγινε η συμμετοχή στους αγώνες. Οι αιτήσεις είναι Ιουλίου και άργησαν να έρθουν, 
λόγω και της διακοπής του Δ.Σ .Σε άλλες περιπτώσεις δόθηκαν χρήματα και από 
άλλους Κ.Α. Υπάρχουν τρόποι, μπορούμε να το πούμε υπό την αιγίδα του Δήμου 
κλπ. Βρείτε τον εσείς. 



 Για την Καστανιά, όσοι έχουν πάει και ως πρόσκοποι είναι καταπληκτικές 
αυτές οι διοργανώσεις. Και γι αυτό το θέμα καλό είναι να βρεθεί τρόπος ενίσχυσής 
τους. 
 Ορφανίδης :Στην επόμενη χρονιά να γίνει ένας σωστός καταμερισμός 
ενίσχυσης των συλλόγων. Το υποσχέθηκε και ο Δήμαρχος. Να ρωτηθούν για τις 
ανάγκες τους. Όλοι ψηφίσαμε τις επιχορηγήσεις των συλλόγων. Το να επανέρχονται 
οι σύλλογοι για ενίσχυση καταντά κουραστικό. 
 Δήμαρχος :Υπάρχει νομικό και πολιτικό θέμα. Σύμφωνα με τον Κ.Α είναι 
περιορισμένος με ποσοστό ο καταμερισμός ενίσχυσης των συλλόγων. Είχε 110 χιλ.€. 
Μέχρι τώρα δινόταν  σε 2 δόσεις το ποσό και όχι σε όλους τους συλλόγους, διότι 
ήξερε καλύτερα τη λειτουργία τους λόγω της μακροχρόνιας  πείρας της. Φέτος 
καθιερώσαμε μία νέα πολιτική, να επιχορηγήσουμε όλους τους συλλόγους και να 
καταγράψουμε τις δραστηριότητές τους και μοιράσαμε τα χρήματα. Κα του χρόνου 
σε μία δόση θα τους τα δώσουμε αφού εκτιμήσουμε τις ανάγκες τους. Θα πρέπει να 
καταλάβουν ότι δεν έχουμε δυνατότητα και νομικά και πολιτικά. Όπου μπορούμε να 
συνδιοργανώσουμε θα το κάνουμε. Επίσης στους Γ.Σ. των συλλόγων ο Δήμος θα 
στέλνει εκπρόσωπό του για να ακούει τι λέγεται, για να αποτελεί μέτρο για 
χρηματοδότησή τους. Όσοι σύλλογοι έχουν δραστηριότητα θα είμαστε δίπλα τους, 
σύλλογοι «σφραγίδες» δεν θα επιχορηγούνται. 
 Πρόεδρος : Δευτερολογίες. 
 Πουλασουχίδης :Από 1-1-03 είχατε πει ότι θα ξεκινήσουμε από την αρχή και 
βλέπουμε  ότι ο Δήμαρχος να διαχειρίζεται το θέμα των επιχορηγήσεων; Αυτό που 
είναι υπηρεσιακό θέμα; Η υπηρεσία λειτουργούσε σωστά μέχρι τώρα . Τον Μάη 
καλούνταν όλοι οι σύλλογοι να καταθέσουν τα σχετικά στοιχεία που αφορούν τους 
συλλόγους. Ατάκτως έρχονται οι αιτήσεις στο Δ.Σ και ατάκτως οι αποφάσεις του Δ.Σ. 
Ερχόταν τα εισηγητικά χωρίς να αναφέρουν το υπόλοιπο. Τώρα αναφέρεται και 
βλέπουμε ότι δεν υπάρχει υπόλοιπο. Θεωρούσα ότι θα υπάρξει β΄φάση όπως λέγατε. 
Δεν το τηρήσατε. Ήταν συμφωνημένο να μην επιχορηγούνται οι σύλλογοι 
«σφραγίδες». 
 Για το συγκεκριμένο θέμα. Εάν δεν μπορούμε να καλύψουμε τις ανάγκες τους 
με επιχορήγηση, μπορούμε να καλύψουμε τις μετακινήσεις τους. Πιστεύω να βρεθεί 
τρόπος επιχορήγησης. 
 Δήμαρχος :Η προηγούμενη επιτροπή του ΔΣ εφάρμοζε τη δική της πολιτική. 
Δεν ξεκινούμε από το μηδέν, αλλά με βάση τα έσοδα του Δήμου. Οι σύλλογοι έκαναν 
εκδηλώσεις και δεν μπορούσαμε να τους πούμε περιμέντε τη β΄δόση. Δεν είναι κακό 
που η νέα επιτροπή είδε το όλο σύστημα και του χρόνου εφαρμόσει ή όχι άλλον 
τρόπο κατανομής. Με το νέο ΔΚΚ θα αλλάξει το σύστημα. Φοβάμαι ότι ο έλεγχοςτου 
ελεγκτικού συνεδρίου αποτελεί πλέον κατασταλτικό παράγοντα για όλη την Τ.Α. 
 Πουλασουχίδης :Όταν αφαιρείται μία αρμοδιότητα από την υπηρεσία για να 
την ασκήσει κάποιο αιρετό όργανο θεωρώ ότι είναι μικροπολιτική. Κι όταν μία 
διαδικασία πετυχημένη και αποτελεσματική παραπέμπεται στην άκρη και διαλέγουμε 
κάποιο νέο. Ποια είναι η νέα πολιτική; 
 Δήμαρχος :Το ίδιο ποσό μοιράστηκε με πέρσι. Καμιά υπηρεσία δεν 
διαχειριζόταν κανένα ποσό. Η επιτροπή έκανε την κατανομή. Ανοιχθήκαμε σε 
περισσότερους συλλόγους. Τίποτε άλλο. 
 Πρόεδρος : Κε Πουλασουχίδη, εμμένετε στην πρότασή σας; 
 Πουλασουχίδης : Ναι. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Κ. Πουλασουχίδη; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 8 σύμβουλοι: 



Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Δ. Δάσκαλος,  Α. Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. 
Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης, Η. Σοφιανίδης, 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της επιτροπής; 

Υπέρ ψήφισαν 14 σύμβουλοι: 
Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – 
Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, 
Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης, Γ. Ορφανίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 21-7-2003 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών 
Βασιλείου Γιαννουλάκη. 
2.- Την από 3-9-2003 εισήγηση της επιτροπής Διεθνών και Δημοσίων Σχέσεων του 
Δ.Σ.. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 262 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Απορρίπτει το από 14-7-2003 αίτημα του Α.Σ. TAEKWONDO «Η ΠΥΓΜΗ» 
για έκτακτη οικονομική ενίσχυσή του.  
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    559/ 2003 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ν. Κεχαγιόγλου Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Γ. Μιχαηλίδης 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Δ. Ταχματζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ.  Σιδηρόπουλος Σ. Μηλιόπουλος 
 Γ. Τροχόπουλος Α. Παπαστεργίου 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Κ. Πουλασουχίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Μ. Σακαλής Η. Σοφιανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Ντόβας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     

  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  24-9-2003 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


